
Kedves HÖK! 

 

Tárgy: Miért szeretnék a Hallgatói Önkormányzat tagja lenni? 

 

 A nevem Dancs Eugénia, a Nemzeti Közszolgálati Egyetem 

Rendészettudományi Karának harmad éves hallgatója vagyok 

kibernyomozó szakon. Középiskolai tanulmányaimat Nyíregyházán fejeztem 

be kitűnő tanulmányi eredménnyel. A gimnáziumi éveim ideje alatt 

mindvégig tagja voltam a kollégiumi  Diákönkormányzatnak. Ezalatt az idő 

alatt sokat tapasztalhattam a szervezés és kapcsolatépítés fontosságáról. 

Rengeteg programot szerveztünk a kollégisták számára, szalonnasütéstől a 

kollégiumi bulikon át a különböző egyéni versenyekig, amit én a kari 

programokhoz nagyon hasonlónak találok. 

 Fontos számomra a közösség és egyén jóléte egyaránt. Szeretek 

szervezni, precízen és pontosan osztom be a napjaimat is. Nem vagyok 

„otthonülős” alkat, szeretek kimozdulni, sok-sok programot szervezni 

családommal és barátaimmal egyaránt. Mindenkivel igyekszem megtalálni 

a közös hangot, és érdeklődéssel állok elé minden új lehetőségnek. Nagyon 

nyitott és extrovertált személy vagyok, úgy gondolom, értékes tagja 

lehetnék a Hallgatói Önkormányzatnak. 

 A HÖK munkáját külső szemlélőként már volt alkalmam 

megtapasztalni, ugyanis a 2023-as Gólyatáborban mentorként vettem 

részt. Úgy gondolom, sikeresen tudtam ott együttműködni a szervezőkkel 

és a többi mentorral egyaránt, illetve a gólyákkal is jó kapcsolatot 

alakítottam ki. Már korábban is többször megfordult a fejemben a HÖK 

jelentkezés gondolata, de számomra ez a Gólyatábor volt az, ami teljesen 

megerősítette az elhatározásom, ugyanis nagyon megtetszett a HÖK 

hangulata, a feladataik, a velük való közös munka és hogy  a hallgatók 

segítségére lehetek. 

 A gólyatábort követően nem volt alkalmam rögtön a jelentkezéshez, 

mivel szakaszparancsnoki feladatokat láttam el, és nem szerettem volna, 

hogy az egyik feladat a másik rovására menjen. Annak a híve vagyok, hogy 



egyszerre annyi feladatot vállaljak magamra, amennyit precízen és teljes 

odaadással el tudok végezni. Ez az oka annak, hogy harmadévesként 

jutottam el a HÖK jelentkezéshez, aminek azonban megvan az előnye is, 

hiszen már tisztában vagyok az egyetem és a kar működésével, a legtöbb 

esetben tudom kihez és milyen módon kell fordulni egy-egy probléma  

megoldásával  kapcsolatban, illetve hogy  hogyan segíthetem a hallgatók 

mindennapi életét ha nem sikerül eligazodniuk valamilyen ügyintézés során. 

 Összegezve azt gondolom, hogy a korábbi tapasztalataim és 

lelkesedésem révén hasznára válhatok a Hallgatói Önkormányzatnak, és 

bízom benne, hogy a már kialakult családias légkörben megtalálhatom a 

helyem és tovább erősíthetem a közösséget. 

Budapest, 2024. 10. 09.  

          Dancs Eugénia 

 


